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Protokoll fort vid styrelsemöte för Haga-Brunnsvikens vänner 2/3 2000

Närvarande: Lars Sundström, Peter Schantz, , Marianne Lundberg, Michael Arthursson, Ella
Öström, Jan Seger, Gunnel Ringmar

§1) Motet öppnades av ordföranden.

§2) Dagordningen godkändes

§3 ) Eft er vissa justeringar godkändes protokollet fr än 27 I I

§4) Planärenden, remisser:
Peter redogiorde för planerna for hotellutbyggnaden samt rehabiliteringscentret i Frösundavik.

Solna for fram planen trots länsstyrelsens nej. Planerna är for närvarande under utställning. Det
finns inga ntirboende som kan överklaga.

Planerna för Järva krog hotell har blivit godkanda i Solna fullmäktige. Utbyggnadsplanerna
för kvarteret Skogskarlen i Bergshamra har öv.erklagats av Pontus Grate. Vad gäller

Teknikhöjden går Stockholms stad vidare med det forslag man tidigare forordat.
Lars redogjorde för iäget vad gäller Norrtull och parkeringsplatsen. Ett möte har hållits om

platsen på initiativ av Skanska. De är intresserade av att fä veta vad miljororelsen anser om

Norrtull och eventuellt bostadsbyggande där for att undvika segdragna överklagandeprocesser.

Lars informerade diirefter styrelsen om att tennisbanorna i Hagaparken expanderat ner mot
vattnet samt att planerna för en gangbro över Norrtull tills vidare skjutits upp.

§5) FIBV:s roll utåt:
Lars menade att med hemsidan, tidningen sanrt andra kommunikationssätt kan vi fä koll på

aktörerna i området. Vi bör försöka bli en sammanhållande kraft och erbjuda dem möjlighet att

göra reklam for sig sjalva.

HagaForum kan också bli en plattform för vår utåtriktade verksamhet . Ett programråd for
lokalen har bildats bestående av Stockholm, Solna, Förbundet for Ekoparken samt Haga-

Brunnsvikens vänner.

§6) Hemsidan:
Sverker behöver någon eller några från styrelsen som kan fungera som bollplank vid

utvecklandet av hemsidan. Uppdraget gavs till Michael och Christian.

§7) Hagadagen:
Datum for Hagadagen bestämdes preliminärt till 18/6. Ella kollar med Hans Waldenström kring

detta samt med Arne Klingborg så att det inte krockar med den planerade utflykten till Järna'

§8) Övriga frågor:
Hagabladet kommer snart i tryck Det blir ett dubbelnummer med 8 sidor.

Tlsdag 2813 hålls ett seminarium om Nationalstadsparken. Styrelsen är inbjuden'

Marianne redogjorde om försäljningen av boken om Haga-Brunnsviken. Andersons växthus

och sjöstugan i Birgshamrahar kopt ett antal. Vad gäller sjöscouternas nedbrunna lokal på

Tivoli i somras ligger mycket skrot kvar även om en del har tagits bort.

Datum for årsmötet spikades till l5l5 k1.18.30 i Hamburgersalen, Hamburgerbryggetret'

Ella vidarebefordrade Olle Joneborgs påminnelse om den oklara situationen vad gäller

valberedningens safitmansättning. Uppdrogs åt Marianne att kolla i forra årets

årsmötesprotokoll om vad som beslutades i valberedningsfrågan. BeslÖts också att Lars
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kontaktar Olle och de andra i valberedningen och stiirnmer av iäget. Lars fick också mandat att
ltttta nya namn till valberedningen om de andra inte vill sitta kvar.

§9) Nästa sammanträde bestämd es till 25 I 4 kl. 1 8. 00 på Idrottshögskolan.

§10) Mötet avslutades.

Vid protkollet justeras
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